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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o   14 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klenovec  

konaného dňa 8.10. 2024.  

Prítomní :  Mgr. Katarína Pribil incová starostka obce.  

Prítomní poslanci :  Ing. Radoslav Anger, Ing. Brndiar Patrik, Milan Čajko,   

PhDr. Blažena Hrušková, Ing. Pavel Struhár PhD, Mgr. Stanislava Zvarová.  

- 6 poslancov obecného zastupiteľstva (viď prezen čná listina).  

Ospravedlnení: Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš a  Štefan Ištók.  

Zamestnanci obecného úradu: Mgr. Ružena Kováčová, Ing. Viktória Lojková, 

Mgr. Michal Píš,  Ing. Mário Trnavský.  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva Obce Klenovec otvorila  a viedla  Mgr. 

Katarína Pribil incová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného 

zastupiteľstva  a  konštatovala,  že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné, 

nakoľko sú prítomní 6 poslanci obecného zastupiteľstva.  

Pred rokovaním obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo pracované stretnutie 

poslancov.  

Starostka obce informovala poslancov o  návrhu zverejneného programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Schválenie zverejneného návrhu programu zasadnutia. 

3. Voľba návrhovej  komisie. 

4. Určenie overovateľov zápisnice. 

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného  zastupiteľstva. 

6.    Správa o činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

       zastupiteľstva. 

7. Interpelácia poslancov. 

8. Monitorovacia správa o plnení rozpočtu obce k 30.6.2024. 

Predkladá: Ing. Lojková 

9. Správa audítora z overenia účtovnej závierky za rok 2023.  

Predkladá: Ing. Lojková 

10. Prerokovanie návrhu VZN č.1/2024 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky 

služieb. 

11. Prerokovanie rozvojových otázok obce. 

12. Prerokovanie žiadostí občanov a organizácií. 

Predkladá: Ing. Trnavský 

13. Rôzne. 

 14.  Diskusia. 

 15.  Kontrola schválených uznesení. 

 16.  Záver.     
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Na základe predloženého návrhu a  na základe skutočností , že nikto z  poslancov 

nepripomienkoval zmenu programu dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                   riadilo zverejneným programom zasadnutia ?       

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  239/2024, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

Do návrhovej komisie boli  starostkou obce navrhnutí  poslanci: PhDr. Blažena 

Hrušková, Ing. Radoslav Anger a  Ing. Pavel Struhár PhD .  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli ži adne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa                     

                   predloženého návrhu?  

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č.  240/2024 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice.  

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslan cov  Ing. Patrika 

Brndiara a Milana Čajku   a následne dala o návrhu hlasovať.  

Hlasovanie: Kto berie na vedomie určených over ovateľov zápisnice? 

 



4 

 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

Určených  overovateľov zápisnice vzali  poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č.  241/2024 ,  ktoré tvorí prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva zo 

dňa 13.6.2024 uskutočnila starostka obce a  konštatovala,  že :  

uznesenie č. 237/ 2024  –  nehnuteľnosť bola obcou kúpená,  

uznesenie č. 238 /  2024  –  rozpočtové opatrenie č.4  bolo vykonané.  

Nakoľko ku kontrole uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného 

zastupiteľstva poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie: Kto vzal na vedomie kontrolu uznesení prijatých na minulom  

                   zasadnutí obecného zastupiteľstva?  

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí  obecného zastupiteľstva  

vzali  poslanci na vedomie a prijali   uznesenie č.  242/2024 ,  ktoré tvorí  prílohu 

k tejto zápisnici.   
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6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr. Pribilincová  –  starostka obce podala poslancom správu o  činnosti 

obecného úradu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 8.7.2024 a bo la nasledovná :  

- 20.07. -  účasť na Dni obce Rimavské Brezovo,  

- 22.08 . - stretnutie jubilantov SZPB nad 80 rokov v  obradnej miestnosti obce,  

- 30.08. - oslavy 80. výročia Slovenského národného povstania,  

- 2.09. - otvorenie školského roka,  

- 2.09. - kontrolný deň Urbáru,  

- 6.09. - stretnutie so splnomocnencom pre rómske komunity v  Tisovci,  

- 9.09. - účasť na oslavách SNP v  Tisovci,  

- 11.09. - zasadnutie členov Mikroregiónu Sinec - Kokavsko v obci   Rovné,  

- 16.09. –  zasadnutie  Rady ZMOGaM  v  Hajnáčke,  

- 17.09. –  zasadnutie  Rady SPR v Revúcej,  

- 24.-26.9.  -  školenie BRANTNER s.r.o.,  

- 28.09. - turistický výstup na rozhľadňu Slopovo,  

- 05.10.- účasť na jesenných  slávnostiach v Mihálygerge.  

Nakoľko k  správe o  činnosti  obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva poslanci nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce 

hlasovať.  

Hlasovanie: Kto vzal na vedomie správu o  činnosti obecného úradu od  

                posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva?  

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

Správu o  činnosti  obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva vzali  poslanci na vedomie a  prijali uznesenie číslo 243/2024 ,  

ktoré tvorí prí lohu k  tejto zápisnici .  
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7.  Interpelácia poslancov  

 

Čajko Milan  –  mal dotaz ohľadom zberného dvora .  

Mgr. Pribilincová  –  vyjadrila názor,  že priestor vyhradený na zberný dvor je 

nepostačujúci , nakoľko sme boli  pozrieť niekoľko zberných dvorov.  

Ing. Trnavský  –  informoval o  posledných výzvach, ktoré riešili  tento 

problém ale bola tam podmienka, že by mal tam byť uskladnený už podrvený 

odpad, čo nebolo riešené v  predchádzajúcom projekte , čiže bolo povedané, že 

sa nemôžeme do týchto výziev zapojiť.  

Mgr. Píš  –  z eurofondov sa za tej to podmienky nedá čerpať.  

Čajko Milan  –  pripomienkoval, že keď nám postačuje teraz Repáška, ako 

zberný dvor, tak na plánovanom  zbernom dvore je viac miesta a  za 2 roky sa 

nevieme nikde pohnúť,  

- projektová dokumentácia sa dá upraviť a  aktualizovať ju,  

- všetok neporiadok je v  centre obce, vyzerá to tam hrozne a  neviem, či je 

toto lepšie riešenie ako keby sme mali zberný dvor,  

- technika a vybavenie sa kupovali kvôli zbernému dvoru,  

- nikdy nebola podmienka  

Ing.Anger  –  mal dotaz, či sa s  tým nedá niečo robiť.  

Čajko Milan  –  keby sme sa boli  pus tili  do tohto projektu vtedy hneď, 

nemusel byť tento problém.  

Mgr. Pribilincová  –  občania nosia konáre a drevnú hmotu na starú cestu 

a tam sa to štiepkuje.  

Čajko Milan  –  tak to ani nevravme, že sa drevný odpad nosí a  štiepkuje na 

starej ceste, veď to tam vyzerá strašne a  tým pádom je to nelegálna skládka ,  

-  projektovú dokumentáciu treba aktualizovať,  

Ing. Trnavský  –  nechceme bez komisie dať prerábať  projekt.  

Čajko Milan  –  treba toto doriešiť čo najskôr,  doplniť pôvodný projekt,  alebo 

dať vypracovať nový ,  zatiaľ sme sa nepohli ďalej ,  

Mgr. Pribilincová  –  zberný dvor si  dáme ako prioritu a  budeme vás 

informovať.  
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8. Monitorovacia správa o  plnení rozpočtu obce k  30.6.2024.  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom na prerokovanie monitorovaciu správu 

o plnení rozpočtu obce k  30.6.2024 ,  ktorá bola zverejnená na web stránke obce 

a spolu s dôvodovou správou tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

Predložená informatívna Monitorovacia správa o  plnení rozpočtu  za prvý polrok 

2024 bola vypracovaná z  dôvodu pravidelného moni torovania rozpočtu podľa § 

12 ods.  3 zákona č. 583/2004 Z. z . o  rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v  znení neskorších predpisov.  

Nakoľko k  monitorovacej správe o  plnení rozpočtu obce k  30.6.2024 poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostk a obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto vzal na vedomie monitorovaciu správu o  plnení  

                   rozpočtu obce k  30.6.2024? 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

Monitorovaciu správu o  plnení rozpočtu obce k  30.6.2024 vzali poslanci na 

vedomie a prijali  uznesenie číslo 244/2024 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto zápisnici.  

 

9.Správa audítora z  overenia účtovnej závierky za rok 2023.  

 

Ing. Lojková  - predložila poslancom na prerokovanie  správu audítora z  overenia 

účtovnej závierky za rok 2023 , nakoľko v zmysle § 19 zákona č. 431/2002 Z. z. 

Zákona o účtovníctve je účtovná jednotka povinná mať účtovnú závierku 

overenú audítorom .  

Správa audítora tvorí  prí lohu k tejto zápisnici .  

Parobeková Lucia HK  –  informovala poslancov o  výške pohľadávok za odpady.  

Nakoľko k  správe audítora z  overenia účtovnej závierky za rok 2023  poslanci 

nevzniesli žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto vzal na vedomie správu audítora z  overenia účtovnej  

                   závierky za rok 2023?  
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Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

  

Správu audítora z  overenia účtovnej uzávierky za rok 2023 vzali poslanci na 

vedomie a prijali  uznesenie číslo 245/2024 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto zápisnici.  

 

 

10.Prerokovanie návrhu VZN č.1/2024 o  určení pravidiel času predaja 

v obchode a času prevádzky  služieb.  

 

Mgr. Kováčová  –  predložila poslancom na prerokovanie návrh VZN č.1/2024 

o určení pravidiel času predaja v  obchode a času prevádzky služieb , ktorý bol 

zverejnený v zákonom stanovenej lehote a  dôvodová správa tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  

Návrh  VZN č.1/2024 bol vypracovaný  a základe protestu prokurátora Okresnej 

prokuratúry v  Rimavskej Sobote.  

Nakoľko k  návrhu VZN č. 1/2024 o určení pravidiel času predaja v  obchode 

a času prevádzky služieb  poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie VZN č.1/2024 o  určení pravidiel  času  

                   predaja v obchode a času prevádzky služieb  ? 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

Na základe hlasovania poslanci schválil i  VZN č.1/2024  a pri jali uznesenie číslo 

246/2024 ,  ktoré tvorí  prí lohu k  tejto zápisnici .  
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11.Prerokovanie rozvojových otázok obce Klenovec  

 

Mgr. Píš - informoval poslancov o  predložených a  pripravovaných žiadostiach 

o dotácie a  požiadal poslancov o  súhlas na realizáciu projektov v  prípade 

poskytnut ia dotácií  a na prihliadnutie k  potrebám zabezpečenia 

spolufinancovania projektov pri príprave budúcoročného rozpočtu obce,  

- konštatoval, že je krátky čas od vyhlásenia výzvy po odovzdanie projektu.  

Dôvodová správa je spracovaná písomne a  tvorí prílohu k tejto zápisnici.  

 

Rekonštrukcia nevyužívaného objektu s. č. 862 pre komunitnú a spolkovú 

činnosť“  (23 min) 

 

Mgr. Píš –  informoval o zámere rekonštrukcie starého kultúrneho domu  pre 

komunitu,  spolkovú činnosť.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie realizáci e projektu „Rekonštrukcia 

nevyužívaného objektu s. č.  862 pre komunitnú a spolkovú činnosť“ 

financovaného z  nenávratného finančného príspevku poskytnutého 

na základe Výzvy na  predkladanie Žiadostí o  poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku v  rámci implementácie stratégie miestneho rozvoja 

vedeného komunitou z  Programu rozvoja vidieka SR 2014 - 2020, zameranie 

výzvy: 309074001 –  7.4. Podpora na investície do  vytvárania, zlepšovania 

alebo rozširovania miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo 

vrátane voľného času a  kultúry a  súvisiacej infraštruktúry (mimo 

Bratislavský kraj),  kód výzvy: Výzva MAS_063/7.4 /24 

-  a zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov  

projektu z rozpočtu Obce Klenovec?  

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 247/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Rekonštrukcia športovej infraštruktúry v  areáli základnej školy  (24 min) 

 

Mgr. Píš –  informoval o výzve pre obce do 3000 obyvateľov na rekonštrukciu 

atletickej dráhy v  areáli základnej školy pred dielňami.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

 poslanci  nevzniesli  už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie:  

-  predloženia žiadosti o  poskytnutie príspevku v  rámci programu 

,,Výstavba, rekonštrukcia a  modernizácia športovej infraštruktúry 

v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výz vy č. 2024/001 Fondu na 

podporu športu na projekt „Rekonštrukcia športovej infraštruktúry 

v areáli základnej školy“,  

-  zabezpečenie realizácie projektu v  súlade s  podmienkami poskytnutia 

finančných prostriedkov z  Fondu na podporu športu,  

-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu vo výške minimálne 10% z  celkovej sumy oprávnených výdavkov 

projektu do výšky 15  000 EUR, 

-  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu  

z rozpočtu Obce Klenovec? 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 248/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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Traktor s príslušenstvom pre obec Klenovec  ( 25 min) 

 

Mgr. Píš –  informoval o zámere na nákup traktora s  1% účasťou .  

  Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že k návrhu    

  poslanci   nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie:  

-realizácie projektu „Traktor s príslušenstvom pre obec Klenovec“ 

financovaného formou dotácie na rok 2024 v zmysle § 4 ods.1 písm. a) a 

ag)  zákona č.  587/2004 Z. z. o Environmentálnom fonde a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov v súlade so 

Špecifikáciou činností  podpory formou dotácie na rok 202 4, oblasť: 

Rozvoj odpadového a  obehového hospodárstva, činnosť C1: Nákup 

traktora a príslušenstva k  traktoru,  

-zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške 1% z  celkovej sumy oprávnených 

výdavkov, t. j 1  033,40 EUR, 

-zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu  

z rozpočtu Obce Klenovec? 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

 

Na základe hlasovania poslanci prijal i uznesenie číslo 249/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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Komunálny malotraktor pre obec Klenovec  ( 26 min.)  

 

   Čajko Milan  –  mal dotaz, či  nám nestačí v  obci jeden malotraktor.  

   Mgr. Píš  –  snažili sme sa využiť  možnosť.  

   Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti , že k návrhu   

   poslanci nevzniesli  už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  

-projektu „Komunálny malotraktor pre obec Klenovec“ financovaného 

formou dotácie na rok 2024 v zmysle § 4 ods.1 písm. a) a ag) zákona č.  

587/2004 Z. z.  o Environmentálnom fonde a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov v súlade so 

Špecifikáciou činností  podpory formou dotácie na rok 2024, oblasť: 

Rozvoj odpadového a  obehového hospodárstva, činnosť C4: Nákup 

malotraktora/bagra a príslušenstva,  

-zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške 1% z  celkovej sumy oprávnených 

výdavkov, t. j 143,00 EUR,  

 - a zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov  

     projektu z rozpočtu Obce Klenovec?  

 

Na základe hlasovania poslanci prijal i uznesenie číslo 250/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Obnova uličnej studne na Ul. Červenej armády  (27 min.)  

 

Mgr. Píš –  informoval o projekte, kde by sme chceli obnov iť  uličnú  studňu  na 

Ul. Červenej armády, kde na požiadanie občanov by sme realizovali aj jej  

obnovu, pretože z  nej používajú vodu.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasova ť.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie : 

-realizácie projektu „Obnova uličnej studne na Ul.  Červenej armády“ 

financovaného formou dotácie na rok 2024 v zmysle § 4 ods.1 písm. a) 

zákona č. 587/2004 Z. z. o Environmentálnom fonde a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov v súlade so 

Špecifikáciou činností  podpory formou dotácie na rok 2024, oblasť: 

Program obnovy dediny (POD), činnosť POD 1: Kvalita životného 

prostredia na vidieku, aktivita: 1. Podpora udržateľného využívania vôd 

na lokálnej úrovni,  

-zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške 1% z  celkovej sumy oprávnených 

výdavkov, t. j 21,20 EUR  

- a zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov  

     projektu z rozpočtu Obce Klenovec?  

 

Na základe hlasovania poslanci prijal i uznesenie číslo 251/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Rekonštrukcia a novostavba miestnych komunikácií v obci Klenovec  (28 

min.)  

Mgr. Píš –  informoval o podaní žiadosti na komunikácie na ul.  

Sládkovičovej.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie : 

-realizácie projektu „Rekonštrukcia a novostavba miestnych komunikácií  

v obci Klenovec“ (kód ŽoNFP ITMS21+: NFP401301A404) financovaného 

z nenávratného finančného príspevku poskytnutého na  základe výzvy na 

predkladanie žiadostí  o poskytnutie nenávratného f inančného príspevku 

Integrovaná výzva - Podpora investičných aktivít obcí (infraštruktúra) ,  kód 

výzvy: PSK-UV-007-2024-DV-EFRR ,  opatrenie PSK: 3.2.4 Miestne 

komunikácie,  

- a zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

projektu z rozpočtu Obce Klenovec? 

Na základe hlasovania poslanci prijal i uznesenie číslo 252/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Projektová príprava pre zlepšenie prístupu k základnej technickej 

infraštruktúre v obci Klenovec  (28 min) 

 

Mgr. Píš –  informoval o podaní žiadosti na projektovú dokumentáciu na 

vodovod a kanalizáciu, čo musí byť súbežné.  

Čajko Milan  –  mal dotaz,  že kto a  kedy sa vyjadroval o  tom, kde sa bude 

robiť kanalizácia a  vodovod.  

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Mgr. Píš  –  konštatoval, že na základe Programu rozvoja obce plá nujeme 

v celej obci realizovať vodovod a  kanalizáciu.    

Čajko Milan  –  konštatoval, že v  Klenovčoku je vybudovaný vodovod do 

polovice a nie je naň napojená ani jedna domácnosť,  

- kanalizáciu nie je kde umiestniť a vyjadril názor, že prečo sa ide do takých 

projektov, o  ktorých už dopredu vieme, že sa nebudú dať realizovať,  taký 

vodovod v Klenovčoku ,  

- pýtam sa, že prečo sme nešli do takej ulici, kde už máme naprojektovaný 

vodovod a tam riešiť kanalizáciu?  

Mgr. Pribil incová  –  oponovala,  že roky kritizovala,  že aký je problém 

v Klenovčoku  a bol tu projektant, ktorý povedal, že doba ide dopredu a  prečo 

by sme to neskúsili ,  keď nás to nebude nič stáť.  

Mgr. Píš –  informoval,  že išlo aj o  to,  aká je problémová ulica  so zre teľom aj 

na financie.  

Čajko Milan –  pripomenul,  že niekde bude treba aj  tlakový systém, pretože 

všetci  ľudia,  ktorí  bývajú v  Klenovčok za potôčkom ako sa dostanú do 

kanalizácie ,  a máme rozpracovanú ul . 1.mája, Obrancov mieru, Jánošíkovu, to 

sú ulice,  kde je reálna možnosť dokončenia kanalizácie.  

Mgr. Pribilincová –  máme zámer odkanalizovať celú obec.  

Ing. Brndiar  –  vyjadril názor,  že by bolo dobré, keby poslanci vedeli  

o projektoch, do ktorých sa obec ide zapojiť, aby sa dopredu  vedeli pozrieť 

na danú vec,  stačí nám poslať e -mail.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie : 

-realizácie projektu „Projektová príprava pre zlepšenie prístupu k 

základnej technickej infraštruktúre v obci Klenovec“ (kód ŽoNFP 

ITMS21+: NFP401406A298) financovaného z  nenávratného finančného 

príspevku poskytnutého na  základe výzvy na predkladanie žiadostí  o 

poskytnutie nenávratného finančného príspevku Integrovaná výzva - 

Podpora investičných aktivít  obcí (infraštruktúra) ,  kód výzvy: PSK-UV-007-

2024-DV-EFRR,  
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- a zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

projektu z rozpočtu Obce Klenovec? 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 253/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Obecný altánok  (30 min.)  

Mgr. Píš –  jedná sa o  projekt z  výzvy Okresného úradu Rim. Sobota  v areáli  

ihriska, zameraný na prípravu jedál, má kuchynskú časť a  nerezovú výbavu, 

bude umiestnený ako drobná stavba ku Rimave a  je tam nulová spoluúčasť.  

Čajko Milan  –  mal dotaz ohľadom hodnoty projektu.  

Mgr. Píš  –  konštatoval, že je to pomerne vysoká hodnota 62 520 €, ale je tam 

nulová spoluúčasť.  

  Ing. Brndiar  –  mal dotaz na spoluúčasť obce aj  na predchádzajúce projekty,  

  -  a na prenájom napr. od rybárov.  

  Parobeková Lucia, HK –  to už by sa riešilo výpožičkou.  

  Mgr. Zvarová  –  mala dotaz ohľadom cieľovej skupiny.  

  Mgr. Píš –  informoval, že  nie je na komerčnú činnosť, ale pre organizácie.  

 

  Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že k návrhu         

  poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  

-realizácie projektu „Obecný altánok“ financovaného z  regionálneho 

príspevku poskytnutého na  základe výzvy na predkladanie žiadostí  

o poskytnutie regionálneho príspevku, číslo výzvy: 02/OÚ -RS/2024,  

- a zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

projektu z rozpočtu Obce Klenovec? 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Na základe hlasovania poslanci prijal i uznesenie číslo 254/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

12.Prerokovanie žiadostí  občanov a  organizácií  

 

Prenájom miestností v  Dome služieb  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom zámer prenajať časť budovy so súpisným 

číslom 2 (Dom služieb) postavenej na parcele registra CKN číslo  1/4 evidovanej 

u Katastrálneho úradu Banská Bystrica, Správa katastra Rimavská Sobota, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 1238 pre obec a katastrálne územie Klenovec,  

(bývalá predajňa kvetov) 

Predajné priestory:    17,11 m2     

Skladové priestory:           11,48 m2  

Spoločné priestory:             8,86 m2   

Minimálne nájomné je 70 ,00 eur/mesiac bez energií . Ponuky s  podrobným 

popisom na využitie nehnuteľnosti  a  výškou ponúknutého nájmu je potrebné 

doručiť do  31. 10. 2024   do podateľne obecného úradu v  Klenovci.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámer u prenajať časť budovy so súpisným 

číslom 2 (Dom služieb) postavenej na parcele registra CKN číslo  1/4 

evidovanej u Katastrálneho úradu Banská Bystrica, Správa katastra 

Rimavská Sobota, zapísanej na l iste vlastníctva č.  1238 pre obec a 

katastrálne územie Klenovec, (bývalá predajňa kvetov)  

predajné priestory:      17,11 m2     

skladové priestory:           11,48 m 2  

spoločné priestory:             8,86 m 2   

Minimálne nájomné je 70,00 eur/mesiac bez energií? 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 255/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom zámer prenajať časť budovy so súpisným 

číslom 2 (Dom služieb) postavenej na parcele registra CKN číslo  1/4 evidovanej 

u Katastrálneho úradu Banská Bystrica, Správa katastra Rimavská Sobota, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 1238 pre obec a katastrálne územie Klenovec,  

(bývalá predajňa krmív a  hospodárskych potrieb ) 

Predajné priestory:    17,11 m2     

Skladové priestory:           11,48 m2  

Spoločné priestory:             8,86 m2   

Minimálne nájomné je 50 ,00 eur/mesiac bez energií. Ponuky s  podrobným 

popisom na využitie nehnuteľnosti a  výškou ponúknutého nájmu je potrebné 

doručiť do  31. 10. 2024   do podateľne obecného úradu v  Klenovci.  Priestory 

budú voľné k   1.  1.  2025.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

 

Hlasovanie: Kto je za schválenie zámer prenajať časť budovy so súpisným 

číslom 2 (Dom služieb) postavenej na parcele registra CKN číslo  1/4 

evidovanej u Katastrálneho úradu Banská Bystrica, Správa katastra 

Rimavská Sobota, zapísanej na l iste vlastníctva č.  1238 pre obec a 

katastrálne územie Klenovec, (bývalá predajňa krmív a  hospodárskych 

potrieb) 

Predajné priestory:     17,11 m2     

Skladové priestory:           11,48 m 2  

Spoločné priestory:             8,86 m 2   

Minimálne nájomné je 50,00 eur/mesiac bez energií ? 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 256/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Zmluva na umiestnenie Samoobslužného boxu Balíkovo pre prenajímateľa 

Slovak Parcel Service s.r.o.,  Senecká cesta 1,  Ivanka pri Dunaji,  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom na prerokovanie zmluvu na umiestnenie 

Samoobslužného boxu Balíkovo pre prenajímateľa Slovak Parcel Service s.r.o.,  

Senecká cesta 1,  Ivanka pri Dunaji ,  za cenu  60 €/rok, t.j .  5 €/mesiac.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  zmluvy pre umiestnenie Samoobslužného  

                   boxu Balíkovo pre prenajímateľa Slovak Parcel Service s.r.o.,   

                   Senecká cesta 1,  Ivanka pri Dunaji,   za cenu  60 €/rok, t .j .  

                   5 €/mesiac? 

 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 257/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Zmluva pre umiestnenie Z-BOXU pre prenajímateľa Packeta Slovakia s.r.o.  

Kopčianska 3338/82A, Bratislava,  za cenu 60 €/rok, t.j.  5 €/mesiac.  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom na prerokovanie zmluvu pre umiestnenie 

Z-BOXU pre prenajímateľa Packeta Slovakia s.r .o. Kopčianska 3338/82A, 

Bratislava,  za cenu 60 €/rok, t.j .  5 €/mesiac.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  zmluvy pre umiestnenie Z-BOXU pre  

                   prenajímateľa Packeta Slovakia s.r.o. Kopčianska 3338/82A,  

                   Bratislava,  za cenu 60 €/rok, t.j. 5 €/mesiac ? 

 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 258/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Výdajný  automat na sviečky pre spoločnosť KVETY TULIPÁN  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom na prerokovanie žiadosť na umiestnenie 

výdajného automatu na sviečky pre spoločnosť KVETY TULIPÁN s.r.o. 

Vansovej 698/23,  Hnúšťa,  za cenu 60 €/rok, t. j .  5 €/mesiac .  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  umiestnenie výdajného automatu na  

                   sviečky pre spoločnosť KVETY TULIPÁN s.r.o. Vansovej  

                   698/23,  Hnúšťa,  za cenu 60 €/rok, t .j . 5 €/mesiac ? 

 

 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 259/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Prenájom pozemku pod stánkom zelovoc (bývalý Frukos)  

 

Ing. Trnavský  –  predložil poslancom na prerokovanie žiadosť na p renájom 

pozemku pod stánkom zelovoc (bývalý Frukos),  na námestí Karola Salvu časť 

parcely E-KN 8828/2 v k.ú. Klenovec o  rozlohe 54,2 m2   pre žiadateľa Pavla 

Fiľa, za spoločnosť DLF Drevo s.r.o.  ČA 687/35,  Klenovec,   za ce nu  60 €/rok, 

t.j .  5 € / mesiac,  

- uvedená žiadosť bola prerokovaná vo finančnej komisii,  ktorá navrhla uvedenú 

sumu. 

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  prenájmu pozemku pod stánkom zelovoc  

                   (bývalý Frukos),  na námestí Karola Salvu časť parcely E -KN  

                   8828/2 v k.ú. Klenovec o  rozlohe 54,2 m2   pre žiadateľa Pavla  

                   Fiľa, za spoločnosť DLF Drevo s.r.o. ČA 687/35,  Klenovec,   za  

                   cenu  60 €/rok, t .j . 5 €  /  mesiac? 

 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 260/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Žiadosť Františka Zvozila,  nájomcu hotela Vepor  o zmenu frekvencie 

platieb nájomného a  zálohových platieb za teplo z  polročnej na mesačnú.  

 

Ing. Trnavský  –  predložil  poslancom na prerokovanie žiadosť Františka 

Zvozila, nájomcu hotela Vepor o  zmenu frekvencie platieb nájomného 

a zálohových platieb za teplo z polročnej na mesačnú .  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  žiadosti Františka Zvozila, nájomcu hotela  

               Vepor o zmenu frekvencie platieb nájomného a  zálohových  

               platieb za teplo z  polročnej na mesačnú? 

 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 261/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

13.Rôzne.  

 

Rozpočtové opatrenie č.  5/2024  

 

Ing. Lojková –  predložila poslancom na prerokovanie rozpočtové opatrenie 

č. 5/2024  v zmysle § 14 ods. 2  písmen a), b), c) a  d) zákona č. 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v z.  n.  p.:  

-  v zmysle písmena a) presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky:  

 

 

 

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Položka Schválený 

rozpočet 

Úprava  

Uznesenie 413/2017 – Chodník ul. Obr.mieru 15 000,00 - 8 800,00 

PD oporný múr cintorín 0,00 + 8 800,00 

Cintorínske služby - 620, 630 3 125,00 - 2 120 ,00 

Oprava uličnej studne na ulici Červenej armády 0,00 + 2 120,00 

 

- v zmysle písmena b) viazanie príjmov                                               - 33 858,00 EUR 

o  111 003 Výnos dane z príjmov poukázaný úz. samospráve    – 33 858,00 EUR 

- v zmysle písmena c) viazanie výdavkov                                             - 33 858,00 EUR 

o  04.1.2 – 610, 620, 630, 640          - 10 645,00 EUR 

o  10.2.0 – 610, 620           - 12 213,00 EUR 

o  originálne kompetencie ŠKD, ŠJ ZŠ 610, 620, 630                 - 11 000,00 EUR 

- v zmysle písmena c) povolené prekročenie výdavkov                          8 800,00 EUR 

o  projektová dokumentácia – oporný múr cintorín 

- v zmysle písmena d) povolené prekročenie príjmových finančných operácií                              

o  454 001 – zapojenie prostriedkov rezervného fondu                    8 800,00 EUR 

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti, že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie  rozpočtového opatrenia č. 5/2024?  

 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 262/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

14.Diskusia 

 

Ing. Anger –  konštatoval, že niekedy v mesiaci 8/2024 prišiel všetkým 

poslancom e-mail od jedného pána, ktorý sa sťažoval na prácu obecnej polície  

a mal dotaz, ako sa táto sťažnosť vybavila.  

Za: 6 Ing. Radoslav Anger, Ing. Patrik Brndiar, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Mgr. Pribilincová  –  sa vyjadrila, že nevie o  predmetnej sťažnosti a  na budúcom 

zasadnutí sa vyjadrí.  

 

Zrušenie uznesenia obecného zastupiteľstva Obce Klenovec č. 56/2019 .  

 

Čajko Milan –  konštatoval,  že  10.zasadnutí  27.2.2024 podal návrh na zrušenie 

uznesenia obecného zastupiteľstva Obce Klenovec č. 56/2019  o neobmedzenom 

disponovaní s  finančnými prostriedkami starostkou obce v rámci schválených 

položiek. Vtedy sa dohodlo, že finančná komisia prerokuje uvedený návrh a  určí  

limit,  nakoľko  finančná komisia zasadala odvtedy niekoľkokrát  a  doteraz sa tak  

nestalo, tak navrhujem uznesenie, ktorým vy sme zrušili uznesenie č.56/2019 

a stanovili starostke obce limit na disponovanie  s  finančnými prostriedkami.  

Ing. Struhár, PhD .   –  mal dotaz na výšku finančného l imitu.   

Čajko Milan  –  ide o to,  že finančná komisia od podaného návrhu zasadala 

najmenej trikrát ,  v zápise bolo podchytené, že komisia sa bude návrhom 

zaoberať, nestalo sa  tak,  doteraz sa nevenovala uvedenému návrhu, tak je 

potrebné ju doriešiť na zastupiteľstve.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za zrušenie uznesenia obecného zastupiteľstva Obce  

                   Klenovec č. 56/2019? 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 263/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Limit pre schvaľovanie zmien rozpočtu v  rámci schválených položiek vo 

výške 500 €.  

 

Čajko Milan –  konštatoval, že nakoľko komisia v  tomto nekonala je potrebné  

určiť výšku limitu a následne navrhol výšku limitu 500 €,  nakoľko primátor 

Za: 5 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko,  PhDr. Blažena Hrušková,  

Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. Patrik Brndiar 

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Tisovca má 200 € a  pripomenu l  skutočnosť, že sa jedná o  presun v rámci už 

schválených položiek.  

Na základe diskusie sa poslanci vyjadrili ,  že tento limit 500 € je nízky.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie limitu pre schvaľovanie zmien rozpočtu  

                   v rámci schválených položiek vo výške 500 €? 

Za: 2 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 4 Ing. Patrik Brndiar, PhDr. Blažena Hrušková, Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 264/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

L imit pre schvaľovanie zmien rozpočtu v  rámci schválených položiek vo 

výške 2000 €.  

 

Čajko Milan –  tento návrh je potrebné doriešiť.  

Ing. Struhár –  navrhol finančný limit 2000 €  pre starostku obce.  

Po prerokovaní  uvedeného návrhu a  na základe skutočnosti,  že k návrhu  

poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie limitu pre schvaľovanie zmien rozpočtu  

                   v rámci schválených položiek vo výške 2000 €? 

 

Na základe hlasovania poslanci prijali uznesenie číslo 265/2024 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Za: 4 Ing. Patrik Brndiar, PhDr. Blažena Hrušková, Ing. Pavel Struhár PhD., Mgr. Stanislava Zvarová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ing. Radoslav Anger, Milan Čajko,   

Neprítomní: 3 Ing. Štefánia Dovalová, Mgr. Dalibor Ďuriš, Štefan Ištók 

Nehlasovali: 0  
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Mgr. Zvarová –  konštatovala,  že komunitné centrum v  obci malo vypracovaný 

Komunitný plán, malo aj stretnutie s  aktívnymi občanmi  v obci a chcela by som 

niečo o  tom vedieť, pretože si myslím, že poslanci obecného zastupiteľstva sa 

považujú za aktívnych občanov tejto obce a  nevedela som nič o  takomto 

stretnutí o  ktorom som sa dozvedela len z  internetu,  

-  apelovala na to, aby na podobné pracovné stretnutie boli prizývaní aj poslanci.   

Mgr. Pribilincová  –  vysvetlila, že komunitné centrum funguje podľa novej 

metodiky a robil i nový plán aktivít,  

- na budúce stretnutie môžeme niektorých zavolať ,  

- informovala o novom výberovom konaní,  nakoľko sa nikto neprihlásil 

z dôvodu dlhodobej PN,  

- na budúcom zasadnutí budeme informovať.  

 

Mgr. Zvarová  –  informovala poslancov o  zápise do nehmotného kultúrneho 

dedičstva SR - gubárstva ,  nakoľko v  obci žije už len  jediný gubár na Slovensku 

pán Ján Fotta,  

- jedná sa o  živé remeslo, ktoré je ešte prezentované v  našej obci,  na čo by sme 

mali byť hrdí,  

-  poukázala aj na nutnosť zaoberať  sa v budúcnosti aj využitím Múzea gubárstva  

v obci.  

 

Mgr. Píš  –  informoval o rekonštrukcii  obecného úradu, v  náväznosti aj na 

eurofondy, kotolňu, rekuperáciu.  

 

15 .  Kontrola prijatých uznesení  

 

Predsedníčka návrhovej komisie pre kontrolu prečítal a všetky schválené 

uznesenia číslo 239/2024 - 265/2024 prijaté na 14 .  zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  
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16 .  Záver  

 

Na záver starostka obce Mgr. Katarína Pribilincová poďakovala 

poslancom za  účasť  na zasadnutí  obecného zastupiteľstva a zasadnutie  

ukončila.  

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o  19,30 hod.  

 

 

                                                             Mgr. Katarína Pribil incová  

                                                                       starostka obce                                                              

 

 

Zapísala:  

Mgr. Ružena Kováčová  

 

 

Overovatelia zápisnice:  

Ing. Patrik Brndiar  

Milan Čajko  

 

 

 

 

 

 

 


